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Wzloty i upadki...tak samo jak Roma w tym sezonie, swoją przygodę z

zespołem Giallorossich rozpoczął Mauro Goicoechea. Urugwajczyk spisał

się bardzo dobrze w meczach z Parmą i Palermo, aby zanotować poważny

błąd w spotkaniu z Lazio. W wywiadzie dla Roma Channel mówił między

innymi o pojedynku derbowym.

 

Jak odnajdujesz się tutaj, na początku, w Romie?

- Czuję się bardzo dobrze, jestem zadowolony ze wszystkiego, z tego jak traktują

mnie ludzie, koledzy i klub. Poczucie przywiązania ze strony kibiców jest bardzo

ważne.

Kiedy usłyszałeś o zainteresowaniu Romy?

- Dla mnie było to naprawdę miłe zaskoczenie. Kiedy się dowiedziałem, byłem

niespokojny dopóki negocjacje nie doszły do skutku.

 

Dlaczego podobasz się Zemanowi?

- Nie wiem, na to pytanie powinien odpowiedzieć on. Wiem, że jestem tutaj dzięki

niemu, jestem mu bardzo wdzięczny i ciężko pracuję, aby odpłacić za zaufanie.

Widzieliśmy wiele filmów z Danubio. Twoje cechy jako bramkarza?

- Pokazałem już swoje cechy, mam wiele do poprawienia. Przybyłem do tego klubu,

aby rozwijać się jako osoba, jako piłkarz i jestem szczęśliwy robiąc to w tak

prestiżowym klubie.

Chcesz wyjaśnić błąd w derbach?

- Tak, popełniłem poważny błąd techniczny, jestem tego świadomy. Niestety,

czasami niezbędnym jest przejść przez błędy tego rodzaju, aby móc się rozwijać.

Oczywiście byłem bardzo zły z powodu mojego błędu, jestem pewien, że dla moich

kolegów był to negatywny punkty zwrotny w tym meczu. Musimy odwrócić stronę

medalu i ciężko pracować.

Najlepszy moment w twojej karierze?
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- Przeżyłem wiele pięknych chwil z Danubio, jednak wśród największych satysfakcji

znajduje się z pewnością przybycie do Romy.

 

Co podoba ci się poza piłką?

- Tu, w Rzymie, podoba mi się poznawanie miasta z całym jego bogactwem

artystycznym i historycznym, lubię też spędzać czas w domu z moją żoną i rodziną.

 

Jak czujesz się w ofensywnym stylu gry Zemana? Feeling z defensywą?

- Osobiście czuję się bardzo wygodnie, ten rodzaj gry jest inny od zwyczajowych

schematów, jednak trzeba dostosować się do potrzeb trenera. Odnajduję się z

defensywą, są dobrymi obrońcami i dają mi dużo pewności siebie.

 

Miałeś kiedykolwiek w obronie tak młodego kolegę jak Marquinhos?

- Pokazuje, że jest świetnym graczem, wykazuje wielkie bezpieczeństwo w

działaniach obronnych i osobowość.

 

Znasz Muslerę, rozmawialiście kiedykolwiek o Włoszech? Najlepszy

bramkarz na świecie?

- Tak, znam go. Nigdy nie mieliśmy okazji rozmawiać o włoskiej piłce. Zanim tu

przyszedłem, rozmawiałem z Recobą. Najlepszym bramkarzem jest Buffon wraz z

Casillasem, są najlepsi na świecie.

 

Dokąd może zajść Roma?

- Może walczyć o wielkie cele, brakuje regularności. Z Torino rozegraliśmy dobry

mecz, gramy lepiej, aby awansować w tabeli.

 

Wiadomość dla kibiców...

- Przepraszam za błąd w derbach i dziękuję za ciepło, którym mnie obdarzyli.
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